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Protokół nr XV/2012

Podtytuł: z XV sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 27 kwietnia 2012r. w godzinach od 10.00 –
14.00 w sali narad budynku przedszkola w Kroczycach

Protokół nr XV/2012
z XV sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 27 kwietnia 2012r. w godzinach od 10.00 – 14.00  w sali narad

budynku przedszkola w Kroczycach
XV sesję Rady Gminy Kroczyce otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Kroczyce Wanda Karoń.
Protokołowała – Irena Zaciera.
Radnych wg listy obecności – 15.
Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zaproszone zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do
protokołu oraz osoby z urzędu gminy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.

Porządek obrad:
1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2.     Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3.    Przedstawienie porządku obrad.
4.    Interpelacje i zapytania radnych. 
5.    Informacja Wójta o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy. 
6.    Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu Planu Ochrony Parku Krajobrazowego „Orlich Gniazd”
7.     Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Kroczyce.
8.     Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Kroczyce w 2012roku.
9.    Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Komunalnego Zakładu w Kroczycach z wpłat do budżetu nadwyżki środków
obrotowych.
10.    Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie gminy
Kroczyce niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli
prawidłowości ich wykorzystania.
11.     Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  dotacji  z  budżetu  gminy  Kroczyce  dla  przedszkoli
niepublicznych prowadzonych przez osoby  prawne nie będące jednostką samorządu terytorialnego.
12.    Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2012r.
13.    Podjęcie uchwały w sprawie zawierania  porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce, a innymi gminami dotyczących
zwrotu  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  inną  gminę  na  każdego  wychowanka  uczęszczającego  do  przedszkola
publicznego prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego na
terenie innej gminy, a będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce.
14.    Podjęcie uchwały w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce a innymi gminami dotyczących
zwrotu kosztów dotacji udzielanej przez Gminę Kroczyce na każdego wychowanka uczęszczającego do przedszkola
publicznego    prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego
na terenie Gminy Kroczyce a nie będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce.
15.    Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
16.    Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
17.    Wolne wnioski .
18.    Zamknięcie obrad  XV sesji Rady Gminy Kroczyce.

Ad.1.
XV sesję Rady Gminy Kroczyce otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Kroczyce Wanda Karoń  słowami „otwieram XV
sesję Rady Gminy Kroczyce” i stwierdziła, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 15 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności
radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad.2.
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Protokół Nr XIV /2012 z poprzedniej sesji Rady został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.3.
Przewodnicząca Rady  Gminy zgłosiła wniosek aby wycofać z porządku obrad pkt 13 tj. Podjęcie uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z gminą Zawiercie, poinformowała, że wpłynął wniosek od Wójta Gminy o
wprowadzenie do porządku obrad n/w uchwał:
1. Podjęcie uchwały w sprawie zawierania  porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce, a innymi gminami dotyczących
zwrotu  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  inną  gminę  na  każdego  wychowanka  uczęszczającego  do  przedszkola
publicznego prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego na
terenie innej gminy, a będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce a innymi gminami dotyczących
zwrotu kosztów dotacji udzielanej przez Gminę Kroczyce na każdego wychowanka uczęszczającego do przedszkola
publicznego    prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego
na terenie Gminy Kroczyce a nie będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce.  Innych uwag odnośnie zmian do   
 Zgłoszone do wprowadzenia  uchwały były by jako punkty 13 i 14   porządku obrad.  Radni jednogłośnie przyjęli
zgłoszone zmiany do porządku obrad.
Następnie przedstawiła porządek obrad.     Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie tj. 15
głosami „za”.

Ad.4.
Radny Biały Zbigniew wnioskował o naprawę mostu na Zefirku.
Radny Kowalski Józef – zgłosił konieczność załatania dziur na drogach w miejscowości Lgota Murowana.
Radny Szwaja Zdzisław – zgłosił konieczność załatania dziur na drodze obok zbiorników wodnych.
Radny Kowalik Andrzej – naprawa drogi od Siedliszowic do Pradeł.
Radny Cupiał Ryszard –zgłosił konieczność naprawy drogi w Szypowicach o długości 300m , która była uszkodzona
podczas wykonywania kanalizacji.

Radna Kampa Beata – stwierdziła, że w lipcu będą przeprowadzane  konkursy na stanowisko dyrektorów, w związku z
czym zaproponowała aby w regulaminie  umieścić zapis, że dyrektorzy, którzy nabyli prawa emerytalne nie mogli brać
udziału w konkursach.

Ad.5.
Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie między sesjami Rady Gminy.
•    w dniu 1 marca 2012r. w Katowicach w Narodowym Funduszu Zdrowia uzyskano zgodę funduszu na odstępstwa
odnośnie zatrudnienia lekarza pediatry,
•    w dniu 3.03.2012r. odbyły się rozgrywki sportowe w tenisie stołowym drużyn z jednostek OSP,
•    w dniu 7.03.2012r. w Katowicach uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Taborem z Wojewódzkiego Zarządu
Dróg w sprawie odwodnienia budowy Centrum. Otrzymaliśmy zgodę na okres 5 lat.
•    w dniu 9.03.2012r. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach złożono
wniosek o pożyczkę na wymianę wodociągu Dzibice – Dobrogoszczyce,
•    w dniu 8.03.2012 i 10.03.2012r. odbyły się uroczystości z okazji Dnia Kobiet w Białej Błotnej, Podlesicach, Lgocie
Murowanej i Przyłubsku  ,
•    w dniu 17.03.2012r. na hali sportowej w Kroczycach odbył się powiatowy turniej drużyn OSP w tenisie stołowym.
Pierwsze miejsce w łącznej klasyfikacji zdobyły drużyny z gminy Kroczyce,
•    w dniu 20.03.2012r. w Katowicach został złożony wniosek o płatność końcową na remont świetlicy w Lgocie
Murowanej,
•    w dniu 21.03.22012r. podpisano umowę na utylizację azbestu,
•     w  dniu  28.03.2012r.  spotkałem się  z  Komendantem Powiatowym Policji  w  Zawierciu  w sprawie  likwidacji
posterunku Policji w Kroczycach,
•    w dniu 28.03.2012r. odbył się przetarg na wymianę dachu wraz z dobudową wyjścia ewakuacyjnego na budynku
Przedszkola w Kroczycach, wygrała firma z Kruszyny za kwotę 148.584,00 zł. Z firmą podpisano już umowę. Termin
zakończenia prac koniec sierpnia br.
•    w dniu 31.03.2012r. w hali sportowej w Kroczycach odbył się VIII Europejski Dzień Kobiet, organizatorem była Pani
Małgorzata Handzlik.
•    w dniu 31.03.2012r. w  Lgocie Murowanej odbyło się zebranie sprawozdawczo – wyborcze w jednostce OSP Lgota
Murowana. W zebraniu brał udział Przewodniczący Wojewódzkiej Komisji Rewizyjnej ZOSP RP Mieczysław Skręt. W
jednostce OSP Lgota Murowana zostały wybrane nowe władze,
•    w dniu 02.04.2012r. odbył się przetarg na remont targowiska w Kroczycach. Wpłynęło 5 ofert. Najtańsza oferta na
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kwotę 1.014.750,00 zł, najdroższa 1.740.581,45 zł. Z firmą została już podpisana umowa na roboty budowlane. Termin
zakończenia prac koniec sierpnia 2012 r.,
•    w dniu 10.04.2012r. w Katowicach zostały złożone wyjaśnienia odnośnie uwag do projektu e- urząd. Urząd
Marszałkowski bardzo pozytywnie odnosi się do naszego projektu.
•    w dniu 12.04.2012r. odbył się przetarg na inspektora nadzoru na remont targowiska w Kroczycach. Wpłynęła jedna
oferta na kwotę 18.500,00 zł,
•    w dniu 13.04.2012r. podjęto decyzję w sprawie utworzenia nowego oddziału w przedszkolu ze względu na dużą
ilość dzieci.  Sala narad zostanie przeniesiona do budynku gimnazjum, oraz odbyło się spotkanie z Prezydentem
Jabłońskim z Fundacji  w sprawie refundacji  za dzieci  uczęszczające do przedszkola,  który złoży pismo odnośnie
utworzenia niepublicznego przedszkola. Uzyska dofinansowanie w wysokości 75%,
•    w  dniu 16.04.2012r.  w Zawierciu uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie poręczenia kredytu dla Szpitala
Powiatowego w Zawierciu. Dla gminy Kroczyce z algorytmu przedstawionego przez Starostę P. Rafała Krupę wynika, że
powinniśmy poręczyć kwotę kredytu w wysokości 720 tys. zł. wraz z należnymi odsetkami w wysokości 563.594zł na
okres 15 lat. łączna kwota ewentualnej spłaty dla gminy to 1.283.594 zł.
•    w dniu 22.04.2012r. w Dobrogoszczycach odbyło się poświęcenie samochodu strażackiego,
•    w dniu 23.04.2012r. odbyło się zebranie ogólno wiejskie w Dzibicach w sprawie przekazania szkoły podstawowej do
prowadzenia przez fundację,
•    w dniu 25.04.2012r. odbyło się spotkanie z nauczycielami Szkoły Podstawowej w Dzibicach, którzy chcą utworzyć
stowarzyszenie i sami prowadzić szkołę.
•    30.04.2012r. mija termin składania ofert na konkurs kierownika ośrodka zdrowia „SKALMED” w Kroczycach,
•    odbyło się kilka narad roboczych w sprawie  usunięcia usterek na stadionie sportowym w Kroczycach. Firma Anesti
zobowiązała się rozpocząć prace naprawcze w ramach gwarancji od 9.05.2012r.,
•    wszystkie wnioski na solary złożone przez gminy chcące montować je u osób fizycznych po pozytywnej ocenie
formalnej,  merytorycznej,  pozytywnej  przez  panel  ekspertów  i  przyznaniu  przez  Zarząd  Marszałkowski  kwoty
dofinansowania zostały zakwestionowane przez instytucję zarządzającą. Obecnie czekamy na odpowiedź z Urzędu
Skarbowego w Bielsku Białej odnośnie kwalifikalności podatku VAT, wniosek zostanie poprawiony zgodnie z uwagami
zgłoszonymi przez instytucję zarządzającą,
•    z inicjatywy gminy w dniach od 25-27.04.2012r. są wykonywane badania mammograficzne kobiet. Czynimy
starania aby badania te odbywały się cyklicznie.
•    rozpoczęto prace remontowe na drogach gminnych.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji i przyjęli ją do akceptującej wiadomości.

Ad.6.
P  .  Marek  Broda  Dyrektor  Parków  Krajobrazowych  zapoznał  zebranych  z  projektem  planu  ochrony  Parków
Krajobrazowych  „Orlich  Gniazd”  oraz  omówił  różnice  pomiędzy  planem  uchwalanym  w  2006  roku,  a  obecnie
naniesionymi zmianami. Stwierdził, że granic  stref nie zmieniono.
Radny Łągiewka Robert podkreślił, że w planie są wyszczególnione strefy i np. domy mieszkalne  jest tam zapis mocno
sprecyzowany odnośnie formy dachów, kolorów pokrycia,  czy nie można by zostawić prostego zapisu zgodnie z
planem zagospodarowania przestrzennego aby nie precyzować  dokładnie jaki ma być kolor dachówki.
P.  Broda –  odpowiedział,  że nie ma takiej  możliwości  gdyż są do ustalenia i  wskazówki  do miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego, podkreślił,  że nie dotyczy to już istniejących  budynków. To dotyczy nowych
budynków.
Radny Pałuchowski Paweł – zapytał kto w planie ochrony będzie ponosił koszty odkrywania skałek.
P. Broda odpowiedział, że koszty te będą pokrywane z funduszu celowego.
Radny Pacan Henryk podkreślił, że poprzez pobieranie opłat za zwierzanie Góry Zborów jest coraz mniej turystów w
Podlesicach.
P. Wójt Gminy podkreślił, że gmina jest właścicielem większości działek   i może się nie zgodzić na pobieranie opłat.
Uchwała Nr 104/XV/2012  w sprawie wydania opinii do projektu Planu Ochrony Parku Krajobrazowego „Orlich Gniazd”
została podjęta 10 głosami „za”, 1 głos „wstrzymuję się”, 4 „przeciw”.

Ad.7.
P. Łapeta Piotr-  współautor projektu omówił procedurę zmiany studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Kroczyce  dla miejscowości  Pradła i  Piaseczno. Podkreślił,  że projekt został  zaopiniowany
zgodnie z obowiązującą procedurą i został wyłożony dwukrotnie do publicznego wglądu i na BIP. Nie zostały zgłoszone
żadne wnioski.
Do powyższego radni nie wnieśli uwag.
Uchwała  Nr  105/XV/2012  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.
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Ad.8.
P. Grażyna Masłyka pracownik Urzędu Gminy Kroczyce omówiła program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Kroczyce w 2012r. Poinformowała również, że do opracowania
tego programu obliguje gminę art.11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o ochronie zwierząt  Dz.U z 2003r. Nr 106,
poz.1002 z późn. zm). Program ten stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego programu.
Uchwała NR 106/XV/2012 w sprawie przyjęcia programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Kroczyce w 2012r. została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.9.
P. Wójt Gminy wyjaśnił, że na koniec roku Komunalny Zakład Budżetowy w Kroczycach zamyka obroty i stwierdza czy
ma nadwyżkę czy straty. Zaproponował aby zwolnić KZB Kroczyce z obowiązku wpłat do budżetu Gminy nadwyżki
środków obrotowych  ustalonych  na  koniec  okres  sprawozdawczego.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do  przedstawionej
propozycji.
Uchwała Nr 107/XV/2012 w sprawie zwolnienia KZB w Kroczycach z wpłat do budżetu nadwyżki środków  obrotowych
została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.10.
P. Bożena Torba Dyrektor ZEAS i P w Kroczycach  poinformowała, że koniecznym jest podjęcie uchwały  która będzie
regulowała tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb i zakres kontroli wykorzystania dotacji przekazywanych z
budżetu Gminy Kroczyce podmiotom nienależącym do sektora finansów publicznych prowadzonych na terenie Gminy
Kroczyce tj.
- niepubliczne przedszkola,
-niepubliczne szkoły podstawowe o uprawnieniach szkół publicznych, oraz niepubliczne gimnazja o uprawnieniach
szkół publicznych w których jest realizowany obowiązek szkolny i obowiązek nauki,
-niepubliczne formy wychowania przedszkolnego.
W uchwale będzie określony:
-wzór wniosku o udzielenie dotacji,
-wzór miesięcznej informacji o liczbie uczniów objętych dotacjami,
-wzór miesięcznego rozliczenia wykorzystania dotacji.
Do powyższego radni nie wnieśli uwag.
Uchwała Nr 108/XV/2012 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy
Kroczyce niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli
prawidłowości ich wykorzystania została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.11.
P. Bożena Torba –Dyrektor ZEAS i  P Kroczyce  wyjaśniła,  że zachodzi potrzeba określenia uchwałą Rady Gminy
wysokości dotacji dla przedszkoli niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostką samorządu
terytorialnego, było by to 75% kwoty wydatków bieżących poniesionych w poprzednim roku budżetowym na 1 ucznia
w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Kroczyce.
Radni nie wnieśli uwag do powyższego.
Uchwała  Nr  109/XV/2012  w  sprawie  określenia  wysokości  dotacji  z  budżetu  Gminy  Kroczyce  dla  przedszkoli
niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostka samorządu terytorialnego została podjęta
jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.12.
Wójt Gminy omówił proponowane zmiany w budżecie gminy na 2012r.
Zmienia się plan wydatków budżetu gminy w następujący sposób.
Zmniejszenie:
Dz.756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej
oraz wydatki związane z ich poborem
- 59.038,00 zł
Zwiększenie:
Dz.758 Różne rozliczenia         - 169.658,00 zł
Dz.801 Oświata i wychowanie        -     2.786,00 zł
Zmienia się plan wydatków budżetu gminy w następujący sposób:
Zmniejszenie:
Dz.801 Oświata i wychowanie         - 40.000,00 zł
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Zwiększenie:
Dz.757 Obsługa długu publicznego    - 68.620,00 zł
Dz.801 Oświata i wychowanie        - 84.786,00 zł
Wprowadza się następujące zmiany do uchwały budżetowej:
§4 uchwały otrzymuje brzmienie:
-Ustala się deficyt budżetu gminy w wysokości        - 1.136.623,96 zł
-Deficyt budżetu gminy finansuje się przychodami
 pochodzącymi z pożyczki                    -1.136.623,96 zł
§5 uchwały otrzymuje brzmienie:
Ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek na:
1.    Sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu    -2.500.000,00 zł
2.    Wyprzedzające finansowanie zadań finansowanych z budżetu Unii Europejskiej                              -5.500.000,00 zł
3.    Zaciągniecie pożyczki na realizację zadania pn.: „Przebudowa wodociągu Dzibice-Dobrogoszczyce”               
-1.216.000,00 zł
Zmienia się załącznik  nr 8  Zestawienie planowanych dotacji z budżetu gminy w następujący sposób:
•     w poz. 5 Dz.801 rozdz. 80103
-§ 2580 dla niepublicznego oddziału przedszkolnego w Siamoszycach zwiększa się o kwotę – 78.000,00 zł
-§ 2590 dla publicznego oddziału przedszkolnego w Siamoszycach zmniejsza się o kwotę 40.000,00 zł
-Dopisuje się poz.6 Dz.801 rozdz.80103 § 2540 dotacja dla Gminy Zawiercie dla niepublicznego przedszkola w kwocie
4.000,00 zł.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych proponowanych zmian w budżecie gminy.
Uchwała Nr 110/XV/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r. została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami
„za”.

Ad.13.
P.Bożena Torba – Dyrektor ZEAS i  P w Kroczycach poinformowała, że zachodzi potrzeba podjęcia dwóch uchwał
niezbędnych do zawierania porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce a innymi gminami dotyczących zwrotu kosztów
dotacji przez inną gminę na każdego wychowanka uczęszczającego do przedszkola publicznego prowadzonego przez
organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego na terenie innej gminy, a będącego
mieszkańcem Gminy Kroczyce, oraz zwrotu dotacji przez Gminę Kroczyce na dziecko które uczęszcza do przedszkola
na terenie Gminy Kroczyce, a nie będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce.
Warunki dotyczące zwrotu kosztów dotacji zostaną określone w zawartych porozumieniach.
Radni nie wnieśli uwag do powyższego.
Uchwała Nr 111/XV/2012 w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce a innymi gminami dotyczących
zwrotu  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  inna  gminę  na  każdego  wychowanka  uczęszczającego  do  przedszkola
publicznego prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego na
terenie innej gminy a będącego mieszkance Gminy Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”.

Ad.14.
Uchwała Nr 112/XV/2012 w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą Kroczyce a innymi gminami dotyczących
zwrotu kosztów dotacji udzielonej przez Gminę Kroczyce na każdego wychowanka uczęszczającego do przedszkola
publicznego prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu terytorialnego i przedszkola niepublicznego na
terenie Gminy Kroczyce a nie będącego mieszkańcem Gminy Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj.15 głosami „za”.

Ad.15.
Wójt Gminy zaproponował aby nabyć na własność gminy działkę o nr geodezyjnym 315 o pow.0,0796 ha i nr 327 o
pow.0,8503 ha położonych w Kroczycach Okupnych  koło Góry Zborów.
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zakup w/w działek.
Uchwała Nr 113/XV/2012 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości została podjęta jednogłośnie tj. 15
głosami „za”.

Ad.16.
Wójt udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych:
-rozpoczęto remonty dróg gminnych, w I kolejności będzie przeprowadzony remont drogi przez las do Siamoszyc.
- w sprawie remontu  odcinka drogi w Szypowicach będzie rozmawiał z starostą.
Będą przeprowadzane konkursy na stanowiska dyrektorów szkół , przedszkola i gimnazjum. Nie można zapisać w
regulaminie, że osoba która nabyła uprawnienia emerytalne nie może startować w konkursie na stanowisko dyrektora,
z uwagi na to, że jest to przywilej, a nie obowiązek. Jednak  podkreślił, że dużo zależy od Komisji Konkursowej w skład
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której m.in. będzie wchodziło 3 przedstawicieli  Rady Gminy.
Odnośnie remontu dróg powiatowych  na dzisiejszej sesji jest P. Starosta i ma nadzieję, że wnioski zgłoszone odnośnie
remontu dróg będą  uwzględnione przy realizacji remontu dróg powiatowych.

Ad.17.
Wójt Gminy  poinformował, że wpłynęło  od Komendanta Powiatowego Policji w Zawierciu do urzędu gminy pismo
zawiadamiające o likwidacji Posterunku Policji w Kroczycach. Wójt  w swojej wypowiedzi podkreślił że gmina Kroczyce
to przede wszystkim  gmina turystyczna, gmina przez teren której przebiega trasa krajowa na której często dochodzi
do groźnych wypadków oraz zdarzeń drogowych. W okresie letnim na terenie gminy przebywa dużo turystów i
właścicieli domków letniskowych, których na terenie gminy jest około 500 . Brak możliwości współpracy z lokalną
policją nie da nam poczucia bezpieczeństwa. Gmina przez wiele lat dofinansowywała utrzymanie posterunku policji i
nadal  zobowiązuje  się  do dalszej  partycypacji  w przypadku pozostawienia  posterunku.  Zwrócił  się  z  apelem do
obecnego na sesji Komendanta Policji w Zawierciu o pozostawienie  Posterunku Policji w Kroczycach ze względu na
specyfikę gminy.
Komendant  Powiatowy Policji   Paweł  Szeląg –  stwierdził,  że  po przeprowadzonej  przez niego analizie  wszystkie
posterunki  policji  z  terenu  powiatu  zawierciańskiego  będą  zamykane.  Funkcjonariusze  Policji  z  Kroczyc  zostaną
przeniesieni  do  Szczekocin.  Powyższe  podyktowane  jest  tym,  że  posterunek  Policji  w  Kroczycach  liczy  8
funkcjonariuszy w tym jeden kierownik, 7 pracowników w tym 2 kryminalnych i  biorąc pod uwagę także urlopy
pracowników posterunek nie jest w stanie w 100% zabezpieczyć całodobową obsługę gminy Kroczyce. Podkreślił, że
nic  się  nie  zmieni  będą  ci  sami  dzielnicowi.  Włączenie  posterunku  policji  w  Kroczycach  w  strukturę  Policji  w
Szczekocinach pozwoli w pełni zabezpieczyć  system 3 zmianowy i  przyniesie oszczędności.
Radna Kampa Beata – zwróciła uwagę, na fakt, że sama świadomość , że posterunek policji w Kroczycach istnieje daje
poczucie bezpieczeństwa.
Radny Pacan Henryk – pytał o zwiększenie patroli na terenie gminy w okresie letnim.
Radny Janikowski  Krzysztof  –również  zwrócił  uwagę na  fakt,  że  to,  że  policja  jest  na  miejscu  zmniejsza  liczbę
przestępczości, co P. Komendant sam wcześniej stwierdził.
Radny Powiatu Jarosław Kleszczewski – poinformował, że wczoraj na sesji powiatu radni jednogłośnie podjęli uchwałę
aby utrzymać dotychczasową strukturę w policji  ,  może być siedziba i  kierownictwo w Szczekocinach, a Filia w
Kroczycach, zwrócił się z apelem do Komendanta aby wypracować kompromis ze względu na specyfikę gminy.
P. Starosta Rafał Krupa – podsumowując dyskusję stwierdził, że w dalszym ciągu będą prowadzone rozmowy  z P.
Komendantem aby zostawić posterunek policji i aby bezpieczeństwo mieszkańców gminy się nie zmniejszyło.
Radni podjęli jednogłośnie 15 głosami „za” stanowisko Rady Gminy Kroczyce w sprawie likwidacji Posterunku Policji w
Kroczycach które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Następnie Starosta Rafał Krupa zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o wsparcie finansowe dla Szpitala Powiatowego w
Zawierciu tj. o poręczenie kredytu dla szpitala.
Podkreślił, że po roku restrukturyzacji sytuacja szpitala się poprawiła, w chwili obecnej na działalności bieżącej szpital
nie traci. Restrukturyzacja dała pewne efekty ale jest niewystarczająca. Szpital ma olbrzymie długi które rosną z
każdym dniem. Dlatego jedynym rozwiązaniem było by zaciągniecie jednego kredytu,  połowę kredytu poręczył by
powiat,a drugą połowę wszystkie gminy powiatu zawierciańskiego.
Radny Biały Zbigniew – stwierdził, że  długi szpitala skądś się wzięły,     nie ma  w dalszym ciągu dyrektora szpitala, za
dużo polityki, a za mało troski o pacjenta.
P. Starosta – stwierdził, że jakby  Starostwo nic w tej kwestii nie robiło to zadłużenie było by jeszcze większe.
Radna Kampa Beata – zapytała co gmina Kroczyce może otrzymać od Starostwa, miał być przekazany teren nad
zbiornikami wodnymi w Dzibicach i dalej nic w tej sprawie się nie dzieje.
Radny Łysek Sławomir – podkreślił, że gmina sprząta i dba o porządek nad zbiornikami wodnymi , rok temu P. Starosta
obiecał przekazanie terenu dla gminy, od gminy oczekuje się wsparcia nie dając nic w zamian.
P. Starosta odpowiedział, że jak obiecał, że teren nad zbiornikami wodnymi przekaże gminie to na pewno się z tego
wywiąże. Zdementował pogłoski, że powiat chce przekazać ten teren prywatnemu właścicielowi.
Radny Pacan Henryk – powiedział, że P. Starosta był na sesji 3 razy i zwracaliśmy się jako gmina o przekazanie
parkingu w Podlesicach i do tej pory cisza.
P. Wójt Gminy –gmina 2 lata temu zwróciła się do Starostwa o wykup parkingu w Podlesicach.
P. Starosta – odpowiedział, że w   sprawie parkingu nie może odpowiedzieć musi rozeznać sprawę.
Podsumowując  dyskusję  P.  Wójt  powiedział,  że  jesteśmy otwarci  na  różne  inicjatywy,  daliśmy na  OIOM,  zakup
samochodu strażackiego, a inne gminy nie dały. Niektóre gminy za wsparcie finansowe dostały rekompensaty w różnej
formie. Na moje wnioski o uzyskanie pomocy dostawałem odpowiedź  brak możliwości finansowych. Jeżeli dojdzie do
sytuacji i budżet nam pozwoli to powinniśmy przekazać środki na szpital, pod warunkiem, że inne gminy też dadzą.
Podkreślił, że temat ten wymaga dogłębnej analizy aby podjąć decyzję.
Radny Powiatowy P. Jarosław Kleszczewski – apelował aby wesprzeć szpital, bo to jest nasze wspólne dobro, uważa, że
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wszystkie gminy winny w tym uczestniczyć bo tylko wtedy jest szansa na spłatę, szpital sam sobie nie poradzi. My jako
mieszkańcy powiatu będziemy mieli  bardzo duże problemy, musimy podejść do tego tematu bardzo solidarnie i
odpowiedzialnie.
Przewodnicząca Rady Gminy zapoznała radnych z pismem które wpłynęło do Rady Gminy Kroczyce od P. Józefa
Krowickiego z Siedliszowic w sprawie wezwania Rady Gminy w Kroczycach do usunięcia naruszenia interesu prawnego 
ustalającej dla terenów sąsiedzkich w Siedliszowicach przeznaczenie przemysłowe czym naraziła go na szkodliwe
działanie zakładów takich jak hałas i emisję pyłów z zakładu betoniarni.

Ad.18.
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wszystkie punkty porządku obrad zostały wyczerpane , podziękowała
zebranym za przybycie i zamknęła sesję słowami „zamykam XV sesję Rady Gminy Kroczyce”.

Protokołowała
Irena Zaciera
               

 


